
Bestuurslid in de kijker: PATRICK BREULS
Patrick is 56 jaar en afkomstig uit Limburg. Ruim twintig 
jaar geleden verhuisde hij naar Begijnendijk. Hij is 
beroepsmilitair en heeft bijna veertig jaar dienst bij het 
departement Landsverdediging. Hij maakt deel uit van het 
Algemeen Directoraat Strategische Communicatie, beter 
gekend als de communicatiedienst van de Generale Staf 
in Evere. Patrick is lid van de lokale wielerclub en van nog 
andere plaatselijke verenigingen. Ook bij de N-VA heeft hij 
al wat kilometers op de teller.

Patrick Breuls was lange tijd secretaris van N-VA 
Begijnendijk en werd tijdens de laatste bestuursverkiezing 
verkozen tot ondervoorzitter. Verder neemt hij de taak van 
communicatieverantwoordelijke op zich. Naast zijn actieve 
rol in het partijbestuur zetelt Patrick in volgende overleg-
organen:

 als afgevaardigde in het arrondissementeel bestuur
      (AB) van de N-VA regio Vlaams-Brabant
      In de AB’s wisselen afgevaardigden uit de lokale 
 afdelingen ideeën en goed werkende praktijken uit en  
 stemmen ze standpunten op elkaar af.

 als inwoner in de gemeentelijke mobiliteitsraad 
 Die raad is een overlegforum waarin de leden samen 
 mobiliteitsknelpunten onderzoeken en voorstellen tot 
 oplossingen uitwerken. De raad geeft advies voor de  
 voorbereiding, de opmaak, de opvolging, de evaluatie  
 en de herziening van het gemeentelijke mobiliteitsplan. 

 als bestuurder in Volkswoningbouw Herent
 Die vennootschap beoogt — in het kader van de sociale 
 huisvesting — de verhuur van studio’s, woningen en 
 appartementen aan personen met een bescheiden 
      inkomen in het Vlaamse gewest. Begijnendijk-Betekom  
 zal omwille van de reorganisatie van de sociale huis-
      vestingsmaatschappijen in de toekomst aangestuurd 
 worden door de woonmaatschappij Oost-Brabant-Oost.

•  56 jaar
•  Beroepsmilitair
•  Lid van verschillende 
    verenigingen
•  Ondervoorzitter en 
    communicatieverantwoordelijke 
    N-VA Begijnendijk

Een fundamenteel 
vrolijke quiz
N-VA Begijnendijk-Betekom

Vrijdag 5 mei 2023
Deuren 19 uur, start quiz 20 uur
Parochiezaal Begijnendijk, Kerkstraat 5
2 euro per persoon, max. 6 deelnemers per ploeg

Inschrijven via begijnendijk@n-va.be

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Begijnendijk-Betekom
begijnendijk@n-va.be N-VA Begijnendijk-Betekomwww.n-va.be/begijnendijk
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Poezenplaneet vzw krijgt hulp bij betaling energiefactuur
Vlaams minister voor Dierenwelzijn Ben Weyts steunt het dierenasiel Poezenplaneet vzw Betekom in Begijnendijk met 
een eenmalige energiesteun van 3.194 euro. “Niet enkel gezinnen en bedrijven werden geconfronteerd met een fors 
gestegen energiefactuur”, zegt de minister. “De dierenasielen krijgen een tegemoetkoming voor de hoge energieprijzen 
van de afgelopen maanden zodat ze hun goede werk kunnen verderzetten.” 

Tot voor kort kregen dierenasielen geen enkele structurele 
steun van de overheid. In 2020 kwam daar onder Vlaams 
minister voor Dierenwelzijn Ben Weyts verandering in. 
Ondertussen kunnen de asielen rekenen op structurele 
financiële steun van Vlaanderen. Daarbovenop deed de 
minister een extra eenmalige inspanning om de fors 
gestegen energiefacturen te compenseren. Minister Weyts 
keerde 663.000 euro uit om dierenasielen te helpen met hun 
hoge energiefacturen. 

Het concrete bedrag dat aan de dierenasielen afzonderlijk 
uitbetaald wordt is afhankelijk van de grootte van het asiel en 
dus van het energieverbruik en de gemaakte kosten. Voor 
Poezenplaneet vzw gaat het over 3.194 euro. “Dierenasielen 
doen fantastisch werk. Daarom laten we hen niet in de kou 
staan”, zegt minister Weyts. “De medewerkers en vrijwilligers 
voorkomen en verhelpen veel dierenleed. We mogen hen niet 
vergeten wanneer de energiefactuur betaald moet worden.”

Ook lokaal kan uw N-VA-bestuur op het 
nationale beleid wegen. Patrick Breuls 
kaartte op vraag van inwoners van 
Begijnendijk de slechte dienstverlening bij 
de FOD Pensioenen aan. Daarmee ging de 
nationale N-VA-fractie aan de slag. 

Mooi werk Patrick! Patrick Breuls

Studio Vlaanderen

Tweewekelijkse podcast zet de politieke puntjes op de i
De N-VA lanceert met Studio Vlaanderen een tweewekelijkse podcast waarin gastheer Joost Houtman de politieke 
puntjes op de i zet.

De podcast bestaat uit een studiogesprek met een boeiende gast die een blik werpt op een actueel 
thema. Vervolgens fileert een andere gast in de rubriek Feit of Fictie een voorstel dat recent het 
nieuws haalde. Op die manier bent u tweewekelijks juist geïnformeerd en op de hoogte van wat er 
op politiek vlak gebeurt.

Ontdek het N-VA-verhaal in podcastvorm

begijnendijk@n-va.be
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Begijnendijk bouwt buitengewoon
Bij de aanvang van de huidige legislatuur in 2019 beloofde het gemeentebestuur de 
jeugdverenigingen in Begijnendijk te ondersteunen met � nanciële middelen om hun 
infrastructuur te verbeteren door middel van renovatie en/of nieuwbouw. En die 
belo� e werd ingelost. Meer zelfs: de verschillende lopende projecten illustreren dat 
het bestuur zijn uiterste best doet om de jeugd maximaal te ondersteunen. 

Investeringen in infrastructuur
Naast de investeringen in een 
nieuw gebouw voor de kinder-
opvang in Betekom en het nieuwe 
gebouw voor Chiro Betekom, werd 
ook voor Chiro Begijnendijk en 
KAJ Begijnendijk een subsidie van 
200.000 euro en een renteloze 
lening van 100.000 euro in de 
meerjarenplanning ingeschreven.

Gezamenlijk projectvoorstel
Bij de aanvang van het traject 
was het de bedoeling om tot een 
welomschreven en verantwoorde 
investering te komen met publieke 
middelen. Het gemeentebestuur 
was er zich van bewust dat de 
verschillende jeugdverenigingen 
die op de locatie actief zijn 
allemaal hun eigen verzuchtingen 
hebben. “Daarom zijn we met alle 
betrokken partijen rond de tafel 
gaan zitten en we zijn tot een 
gezamenlijk projectvoorstel 
gekomen. We waren er ons 
uiteraard van bewust dat elke 
jeugdvereniging haar eigenheid 
hee�  op het vlak van werking en 
dat er een nood was aan 
investeringen in gebouwen”, zegt 
Bart Soree, schepen van Jeugd, 
Kinderopvang en Onderwijs. Enkele 
weken geleden werd op de 

gemeenteraad de subsidie, de 
renteloze lening en de 
samenwerkingsovereenkomst 
tussen alle betrokken partijen 
unaniem goedgekeurd. 

Gemeente aantrekkelijk maken en
houden voor de jeugd
“Als schepen van Jeugd, Onderwijs en 
Kinderopvang ben ik enorm trots op 
wat er al verwezenlijkt werd: een groot 
gezamenlijk en ambitieus project om 
de jeugdwerking op die locatie in onze 
gemeente te bestendigen. De grote 
overkoepelende doelstelling is 
uiteraard om de jongeren in onze 
gemeente de mogelijkheid te geven om 
op kwalitatieve wijze hun vrije tijd in 
te vullen en onze gemeente 
aantrekkelijk te maken voor onze 
(toekomstige) jonge inwoners”, zegt 
Bart Soree. 

Begijnendijk is goed bezig
Verschillende lopende projecten 
illustreren dat het gemeentebestuur 
zijn best doet om de Begijnendijkse 
jeugd maximaal te ondersteunen:

  de investeringen in de gebouwen  
 van kinderopvang Betekom,  
 Chiro Betekom, Chiro 
 Begijnendijk en KAJ;

  de gesprekken met Slampamper  
 over hun wensen voor opslag-
     ruimte;

  de oprichting en werking van de  
 kindergemeenteraad;

  de inspraak en activiteiten van  
 de jeugdraad en de daarin 
 vertegenwoordigde 
 jeugdverenigingen.

Dankjewel
“Ik wil alle betrokkenen bedanken 
voor hun positieve en construc-
tieve inzet. Daarmee bedoel ik de 
onderhandelaars van de Chiro 
en KAJ en ook iedereen voor en 
achter de schermen. Een bijzon-
dere dank aan de mensen uit de 
gemeentelijke administratie om 
dat proces mee te begeleiden. En 
de collega’s van het schepencollege 
en alle gemeenteraadsleden voor 
hun steun en goedkeuring van al 
die belangrijke investeringen in 
onze jeugd.”

Bart Soree
Schepen 

van Jeugd,
Kinderopvang 
en Onderwijs

Patrick Breuls

www.n-va.be/begijnendijk
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


